
 
 
 

 

 

 
Protokoll styremøte i Tasta & omegn sykkelklubb 
 
Møtenummer:   8/2024 
Dato:   04.09.24 
Kl:   1730 
Sted:   Tasta skole 
Innkalt:  Styret og vararepresentanter  
Tilstede:  Lasse, Kristin, Paul, Niklas, Mari og Kim Østebø 
Frafall:        Jan Olav, Thea 
 

Sakliste 

 
24/86  Godkjenning av protokoll fra styremøte 14.08.24  
Vedtak: Godkjent 
 
24/87 Dato og referent for neste styremøte 
Vedtak: 2.10 kl. 18.00 på Teams 
Referent: Kristin/Jan Olav 
 
 
24/88 Økonomi  

a. Likviditet: 603’  
b. Inntekter: Noen nye medlemmer, forsinkelse på ca. 1 mnd. 369 betalende medl. 61 

venter. Siste purring sendt ut i uke 35. De som ikke betaler innen neste uke stenges 
ute fra FB.  

c. Kostnader: forsikring er betalt, sportsdrikk, lagerleie, blomster til skadet syklist 
d. Regnskap vs budsjett: Ligger litt etter. CLT utestående (11 stk.) 
e. Prognose 

 
Vedtak:  
Status godkjent.  
 
24/89 Sponsorer 
 
Vedtak: 
Asbjørn og Lasse utarbeider avtaler.  
Ansatte i hovedsponsorfirmaer (LogiTrans og eventuelt FØN) tilbys gratis medlemskap i ett 
år ved nytegning. Gjelder fra avtale er signert og ut 2025.  
 
24/90 Draktavtale 
 
Vedtak: 
Styret støtter forslag til nytt design og videre prosess med Bioracer.  
 



 
 
 

 

 

24/91 Evaluering TOSKaskabet søndag 1. september 
Premier skaffet av Paul var veldig bra. Vi fikk 6 gavekort fra Chapeau. Vi brukte 4 på 
Toskeskabet. Vi vil bruke to av dem i OmegnCross. Paul sjekker med Chapeau om dette er 
ok.  
Været var fantastisk og det var god stemning.  
Sørensen/Sembsmoen: Det er mye småting å gjøre, så det er arbeid i noen dager. Forslag: Vi 
tar kontakt med Randaberg24 i forkant av neste år for å få mediedekning. Kan kvalitetssikre 
at alle får beskjed. 250 nabovarsel må kopieres.  
Niklas: Vi kan legge inn tidtaker Jan Erik Larsen og Christoffer Ege. Lasse oppdaterer 
rutinedok.  
Vi var fornøyde med at sykkelfotografen var tilstede.  
Kjøpe to pumpekanner til til kaffe. Trenger også dette til Gran Fondo.  
Jan Olav har bestilt nye startnr og sikkerhetsnåler, ferdig sortert.  
Arr. Vogna kom uten innhold i år igjen. På tross av bestilling/spesifisering fulgte ikke Ove 
(kretsen) (på Sola). 
Ikke legg arr på samme dato som Stavanger Maraton, eller andre store arr. 
 
Vedtak: 
Lasse oppdaterer rutinedokument etter evalueringen.  
 
 
24/92 Status treningstur Albir april 2025 
 
Vedtak:  
Det er opprettet en egen side. De organiserer selv. Bra. 28 sier de skal. 11 sier kanskje. Vi 
er tidlig ute. Folk kan organisere sin egen tur etter hvert.  
 

24/93 Spinning 
 
Vedtak:  
Oppstart høst mandag 28. oktober 2024, til 19.desember 2024. Lasse kontakter SATS. Kristin 
har tømt skjemaet, hun står for påmelding. 
 
24/94 Hjulebord 
 
Vedtak:  
Arrangeres 24. november på Vintor. Mari følger opp.  
 

24/95  Årshjul TOSK, ansvarsfordeling TOSK-styret - status 
a. Årshjul 

 
Vedtak:  
OK. 
 

b. Ansvarsfordeling  
Gjennomgås for kvalitetssikring 
 

https://docs.google.com/document/d/1foNLwjUq-d3EEyihxD4mLWb6dEJb13z4Lq2dQZdDnD8/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1SCM2doDXIr-2Aynmy3rW2AGfy9KoqiHVPoT1vcvWXl8/edit?usp=sharing


 
 
 

 

 

Vedtak: 
OK 
 
24/96 Eventuelt 

a. CLT 
  
Vedtak:  
Settes opp på neste styremøte.  
 

b.  
 
Vedtak:  
 

c.  
 
Vedtak:  

 
  
 


